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Magyar Zoltán
országgyű lési képvisel ő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium

vezetőjéhez

„Hazánk néhány pontja fölött gigantikus erőtér feszül, amelynek lebontásához még a

Nemzeti Együttm űködés Rendszerének sem elegendő a hatalma, avagy Csányinál az

Erő?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormányzati kommunikáció bő fél éve harsogja, hogy az állami földek privatizációjával a

családi gazdálkodókat kívánják földhöz juttatni . „Az állam rossz gazda”, „azé legyen a föld,

aki megműveli” és ehhez hasonló szlogenektő l hangos a parlament és a közmédia is . Az

elmúlt három hét tapasztalata elborzasztó . A gazdák látványos távol maradnak a licitekt ő l, a

külföldiek és spekulánsok viszont nagy erőkkel vannak jelen, százmilliókkal tarolnak, ahogy •

egyes kormánytagok rokonai, barátai is . A privatizáció nem kímélt semmit, az állam i

földvagyon lenullázásának áldozatul esett a kishantosi ökogazdaságugyan úgy, ahogy a jövő

lehetőségei is . 10 millió embert fosztottak meg — megkérdezése és felhatalmazása nélkül —

egyik legértékesebb vagyonától . De, azért itt is akad érinthetetlen személy, bonthatatla n

terület . Van olyan pontja az országnak, ahol beismerten, nem igazak a kormányzati szlogenek,

ahol nem kell, hogy „azé legyen a föld, aki megműveli”, ahol „az állam mégsem rossz gazda” .



Nyilván teljesen véletlenül, ezek a területek éppen Csányi Sándor érdekeltségébe tartoznak .

Ha nincs a „G-nap” és nem vesznek össze korábbi leghatalmasabb támogatójukkal, minde n

bizonnyal egy koliszoba találkozón beszélték volna meg a földmutyi részleteit . A kiszivárgott

információk szerint a Csányi Sándor érdekeltségébe tartozó Bólyi Zrt . és Dalmand Zrt . tovább

használja az állami földeket és nem kell tartania a privatizációtól, immár – rendkívül álszen t

módon – mintagazdaságnak fogják őket hívni .

Tisztelt Miniszter Úr !

- Mi az oka, hogy éppen ők maradhatnak fent?

A finoman fogalmazva is furcsa adózási szokással rendelkez ő Bonafarm

Csoporthoz tartozó cégek valóban minták a magyar vidéknek?

Offshore hátterű cégeket állami főldvagyonnal és kőzpénz százmilliókkal

támogatni az lenne ma a minta ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . december 8 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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